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Hvad er jeg særligt optaget af? 
- Et godt arbejdsmiljø og god trivsel, som er det 

altafgørende fundament for, at vi som medarbejdere 
lykkedes på vores arbejdsplads. Jyske Bank er og skal 
være et godt sted at gå på arbejde! 

- Et arbejdsliv i balance er vigtigt for os alle, da det sikrer, 
at vi er hele mennesker i hele vores arbejdsliv. Vi skal 
have respekt for, at vi som mennesker har en forskellig 
opfattelse af balance og samtidig, at vores behov kan 
ændre sig over tid. 

- Udvikling og kompetenceanvendelse. Rekruttering er dyrt og derfor er det virkelig vigtigt, 
at vi som bank får et større fokus på at få egne frø til at spire og vokse. Lad os nu dyrke 
vores egne talenter og samtidig blive bedre til at bruge de gode kompetencer vi allerede 
har i banken – uanset alder, køn og etnicitet. 

 
 

Som områdetillidsrepræsentant, vil jeg for dig og vores medlemmer: 
- Være tilgængelig fordi jeg ved, hvordan det er at sidde i ”frontlinjen” og mangle et andet 

view på en problemstilling eller lignende. Derfor skal I altid være velkomne til at tage fat i 
mig med stort og småt. 

- Være lyttende og lydhør uanset hvad det må dreje sig om. Jeg er her for dig og dit bedste, 
og derfor er jeg klar på dialog eller på bare at lytte – for det kan også være dét, der nogle 
gange er brug for. 

- Udvise mod og tage ansvar. Det kræver mod, at kæmpe for sine og andres sager. Når jeg 
igen stiller op til et tillidshverv, gør jeg det for at tage ansvar, fordi, jeg tror på, at jeg vil 
kunne gøre en positiv forskel for vores organisation. Det er modigt bare at stille op!  

 
 

Du skal stemme på mig fordi: 
- Jeg kommer fra ”frontlinjen” og derfor ved jeg aktuelt, hvad der rører sig i afdelingsnettet. 

Min erfaring fra Privat/afdelingsnettet, vil give kredsbestyrelsen en større alsidighed. 
- Diversitet er vigtigt – også i en kredsbestyrelse. Som 37-årig, gift og mor til to børn på 5 og 

9 år vil jeg kunne komme med et nyt og andet udgangspunkt, som mange medlemmer vil 
kunne spejle sig i.  

- Min ild brænder for at hjælpe andre. I mange år har jeg som rådgiver gjort en forskel for 
vores kunder. Nu efter 4 år som tillidsrepræsentant, er jeg tydeligt mere optaget af at gøre 
en positiv forskel for mine kollegaer og for Jyske Bank generelt.  
 
Jeg er topmotiveret og klar til at løbe en ekstra mil for at sikre, at vi fortsat har en fantastisk 
bank og arbejdsplads. 


